

Ի ԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐԻ

«Արդհ Գիտական տեղեկագիր» հանդեսում տպագրության ներկայացվող հոդվածների տեխնիկական պահանջները.

- Հոդվածը կարող է ներկայացվել հայերեն, ռուսերեն կամ անգլերեն՝ ունենալով մյուս երկու լեզուներով ամփոփում:
- Հոդվածի հետ ներկայացվում է արձանագրության քաղվածք այն ամբողջից, որտեղ կատարվել է քննարկվել է աշխատանքը:
- Հոդվածի վերևի ձախ անկյունում՝ ՀՏԴ ցուցիչը, աջ անկյունում՝ բնագավառը: Հաջորդ տողերում՝ վերնագիրը (գլխաբառերով), հեղինակի ազգանունը և անվան ու հայրանվան սկզբնատառերը, բանալի բառերը
- Հղումները տրվում էջի վերջում՝ նշելով օգտագործված գրականության ցանկում ընդգրկված համապատասխան աղբյուրի կարգային համարը և էջը: Հումանիտար գիտությունների համար նպատակահարմար է հղումները տալ համապատասխան էջում
- Բացի հոդվածներից՝ հանդեսում կարող են տպագրվել նաև գրախոսություններ, հաղորդումներ և նամակներ
- Հոդվածի ծավալը չպետք է գերազանցի 10, գրախոսությանը և հաղորդմանը՝ 4, նամակինը՝ 2 էջը:
- Ֆորմատ A4, Տիքստի լուսանցքները. վերևից, ներքևից և աջից 25մմ, ձախից՝ 20մմ
- Ծարվածքի տառատեսակը. հայերեն՝ Times LatArm, ռուսերեն և անգլերեն՝ Times New Roman: Հիմնական տառաչափը՝ 11, միջտողային ինտերվալը՝ 1, պարբերության խորքը՝ 10 մմ
- Հոդվածը ստորագրվում է բոլոր հեղինակների կողմից
- Հոդվածի վերջում նշել հեղինակի հեռախոսահամարը և էլեկտրոնային հասցեն
- Հասցե՝ Արցախի պետական համալսարան, Ստեփանակերտ, Մ. Գոշի փ. 5, հեռ. (097) 34-01-86, e-mail printery.asu@mail.ru, կայք: www.asu.am – Գիտական Հրապարակումներ – Գիտարակ տեղեկագիր.

К СВЕДЕНИЮ АВТОРОВ

Технические требования к оформлению статей, представляемых для публикации в научном журнале "Ученые записки АрГУ":

- Принимаются статьи на армянском, русском или английском, при наличии резюме на двух остальных языках;
- К статье прилагается рекомендация к публикации (выписка из протокола заседания) кафедры, в которой выполнялась и обсуждалась работа;
- В верхнем левом углу записывается индекс УДК, справа – затрагиваемая область науки. Заголовок статьи набирается заглавными буквами по центру, на следующей строке – фамилия и инициалы автора. Строкой ниже-ключевые слова;
- Сноски даются в конце статьи, с указанием порядкового номера источника в списке литературы и страниц. Для гуманитарных наук целесообразно располагать сноски на соответствующей странице;
- Помимо статей в журнале публикуются рецензии, доклады и письма;
- Объем статьи не должен превышать 10, рецензии и доклада - 4, письма - 2 страниц;
- Параметры страницы: Формат A4, поля сверху, снизу, справа, слева – по 25 мм.;
- Междустрочное расстояние – 1 интервал, кегль 11 pt. Отступ первой строки (абзац) – 10 мм. Шрифт арм. – Times LatArm, русск., англ. -Times New Roman;
- Статья подписывается всеми авторами;
- В конце статьи указать номер телефона и электронный адрес автора.
- Адрес: Арцахский государственный университет, г.Степанакерт, ул. Мхитара Гоша 5, тел. (097) 34-01-86
e-mail printery.asu@mail.ru, сайт: www.asu.am – Научные публикации – Ученые записки.

TO DATA OF AUTHORS

Technical requirements to articles represented for the publication in the scientific magazine "Proceedings of ASU":

- Articles on Armenian, Russian or English, in the presence of the summary in two other languages are accepted.
- To article the recommendation to the publication (an extract from the protocol of session) from chairs in which work was carried out and discussed have to be attached.
- In the top left corner UDC index, on the right – mentioned area of a science registers. The heading of article is gathered by capital letters on the center, on the next lines – a surname and the initials of the author and key words.
- Footnotes are given at the end of article, with the indication of serial number of a source in the list of references and pages. For humanitarian sciences footnotes may be given on place.
- Besides articles reviews, reports and letters can be published in the magazine
- The volume of article shouldn't exceed 10, the review and the report - 4, the letters – 2 pages.
- Page setup: Format A4, weeding from above, from below, on the right, at the left – on 25 mm.
- Interlinear distance – 1 interval, size of 11 pt. A space of the first line (paragraph) – 10 mm. Font. armenian– Times LatArm, Russian, English - Times New Roman
- Article is signed by all authors.
- At the end of article to specify phone number and an e-mail address of the author.
- Address: Artsakh State University, 5 Mkhitar Gosh st., Stepanakert, tel. (097) 34-01-86
e-mail printery.asu@mail.ru, website: www.asu.am – Scientific publications – Proceedings.